
PROTOKÓŁ Nr X / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 29 sierpnia 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś  - Sekretarz Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawował Radny PIOTR  HENDEL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z ostatniej Sesji jest wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag 
zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. Następnie przedstawił 
porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami. Poinformował, że w dniu             
27 sierpnia 2007 r. wpłynęło pismo Burmistrza Ozimka SO.K.0052 – 16/07 w sprawie 
wycofania projektu uchwały i wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Dodał, że w dniu dzisiejszym wpłynęło kolejne pismo 
Burmistrza Ozimka SO.K.0052-18/07 w tej samej sprawie, które odczytał i stanowi ono 
również załącznik do protokołu. W związku z tym, zaproponował, aby w miejsce wycofanej 
uprzednio uchwały o nabyciu mienia, a następnie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów w Gminie Ozimek 
wprowadzić uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  Burmistrza  dotyczącą 
jego bezczynności w sprawie funkcjonowania sklepu spożywczego w Grodźcu ze względu na 
obecność osoby zainteresowanej,  natomiast pkt. VII zostanie  przeniesiony do pkt. VI, a pkt. 
VIII do pkt. VII.  Poinformował również, że na wniosek Komisji Gospodarczej jak i Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. wprowadza się dodatkowy 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza.  
Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili żadnych propozycji.   

 

Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.   Ocena Funkcjonowania Spółki z udziałem gminy. 

III.    Dinopark – ocena zaawansowania zagospodarowania terenu wykopalisk w Krasiejowie.  
IV.    Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  zagospodarowania terenu wykopalisk we wsi Krasiejów 
            ( projekt uchwały Nr X /70/07, Druk Nr 1a), 



2. zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr X /71/07, Druk Nr 2), 

         3. zamiany nieruchomości   
 ( projekt uchwały Nr X /72/07, Druk Nr 3),  
         4. zbycia mienia gminnego, 
 ( projekt uchwały Nr X /73/07, Druk Nr 4), 

         5. załatwienia skargi z dnia 7 sierpnia 2007 r. wniesionej przez Marię Czerniak na 
działalność Burmistrza, dotyczącą jego bezczynności w sprawie funkcjonowania 
sklepu spożywczego w Grodźcu.  

 ( projekt uchwały Nr X /74/07, Druk Nr 11), 

      6. nadania nazwy ulicy we wsi Pustków    
           ( projekt uchwały Nr X /75/07, Druk Nr 6), 
      7. zaciągnięcia pożyczki.  
           ( projekt uchwały Nr X /76/07, Druk Nr 7), 

      8. zmiany budżetu gminy na 2007 r. 
           ( projekt uchwały Nr X /77/07, Druk Nr 8), 

   9. określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za 
pierwsze półrocze.   

           ( projekt uchwały Nr X /78/07, Druk Nr 9), 

10. powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników ludowych.   
           ( projekt uchwały Nr X /79/07, Druk Nr 10),  

      11. ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 
           ( projekt uchwały Nr X /80/07, Druk Nr 12). 
V.    Stopień zaawansowania inwestycji na terenach i obiektach poprzemysłowych.. 
VI.   Sprawozdanie Burmistrza z działalności kwartalnej. 
VII.  Sprawy różne i organizacyjne.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 

 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między Sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja.  
 

 

Ad. II O C E N A   F U N K C J O N O W A N I A   S P Ó Ł K I   Z                 
U D Z I A Ł E M   G M I N Y 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarczej               
o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – odczytała stanowisko, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy radni mają jakieś zapytania                      
w omawianej sprawie? 



 
 
Radni nie zgłosili  pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Gospodarczej jako 
stanowisko Rady – 20 głosów ,,za”. 
  

 
Ad. III D I N O P A R K   -   O C E N A   Z A A W A S O W A N I A                 

Z A G O S P O D A R O W A N I A    T E R E N U                         
W Y K O P A L I S K    W   K R A S I E J O W I E  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Gospodarczej o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – odczytała stanowisko, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi, zapytania? 
 
Radni nie zgłosili  pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Gospodarczej jako 
stanowisko Rady – 20 głosów ,,za”. 

 
 
Ad. IV  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  
 

Pkt IV.1 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/70/07 w sprawie 
zagospodarowania terenu wykopalisk we wsi Krasiejów. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, jednakże Komisja 
Rewizyjna jak i Komisja Oświaty i Polityki Społecznej wnioskują, aby 1. wykreślić                

w podstawie prawnej słowa ,,w związku z krytycznymi uwagami medialnymi na temat”                      

i wpisać słowo ,,w sprawie” ; 2. zmienić §1 na §2, §2 na §3, §3 na §1; 3. w §4 wykreślić 

słowo ,,ewentualnego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – poinformował, że Burmistrz Ozimka 
ustosunkował się do wniosku w piśmie SO.K.0052 – 16/07 i przedstawił Radzie zmieniony 
projekt uchwały, który radni otrzymali przed sesją – pismo stanowi załącznik do protokołu. 
Następnie zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Uchwała Nr X/70/07 w sprawie zagospodarowania terenu wykopalisk we wsi Krasiejów 
została przyjęta jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 



Pkt IV.2 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/71/07 w sprawie 
zbycia mienia gminnego. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr X/71/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie              
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.3 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/72/07 w sprawie 
zamiany nieruchomości. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr X/72/07 w sprawie zamiany nieruchomości została przyjęta jednogłośnie              
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.4 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/73/07 w sprawie 
zbycia mienia gminnego. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr X/73/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie              
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.5 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
Nr X/74/07 w sprawie załatwienia skargi z dnia 7 sierpnia 2007 r. na działalność Burmistrza, 
dotyczącą jego bezczynności w sprawie funkcjonowania sklepu spożywczego w Grodźcu. 
 
Wszystkie Komisje uznały skargę za bezzasadną i podlegającą odrzuceniu. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Sołtys wsi Grodziec Jerzy Bogusz – powiedział, że nie chodzi tu o samą formę skargi, ale ten 
temat wymaga uwagi, ponieważ konflikt jest do tego stopnia, że podzielił społeczność 



Grodźca na dwie połowy. Uważa, że dla dobra tej wioski należy przyjrzeć się sprawie w 
formie uznanej przez szanowną Radę. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... Antoni Gryc – wypowiadał się jako członek 
Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych. Zaznaczył, że Komisja oprócz 
przyjmowania osób uzależnionych dokonuje kontroli lokali jak i również restauracji, gdzie 
sprzedawany jest alkohol. W omawianej sprawie komisja również zareagowała dokonując 
tam kontroli i nie stwierdziła łamania ustawy o sprzedaży alkoholu . Dodał, że dziwną sprawą 
jest fakt, iż sprzedaż alkoholu w tym sklepie osobie niepełnoletniej miała miejsce w 
październiku, a sprawa została zgłoszona dopiero w lutym następnego roku, czyli po 4 
miesiącach. Po zgłoszeniu tej skargi członkowie komisji praktycznie kilka razy                      
w tygodniu o różnych porach dokonywali kontroli sklepu. Zaznaczył, że Komisja ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych jest podległa Burmistrzowi i to na jego polecenie 
dokonywała kontroli, także skarga na bezczynność Burmistrza jest bezzasadna  za czym  
wnioskuje do Rady.   
 
Mieszkanka Grodźca – skarżąca Maria Czerniak – powiedziała, że Policja z Ozimka dała 
mandat mężczyźnie za picie piwa w tymże sklepie. Zaznaczyła, że od zawsze chodzi do tego 
sklepu, a żadnej komisji nie widziała. Dodała, że mieszka blisko sklepu i widzi jak nadal piją 
alkohol w sklepi, koło sklepu jak i załatwiają swoje potrzeby pod płotami mieszkańców, gdyż 
nie ma tam toalet. Stwierdziła, że ma wiele dowodów na to, że sprzedawczyni tegoż sklepu 
sprzedawała nietrzeźwym alkohol. Cała sprawa jest na Policji i coś jest nie tak, że w Grodźcu 
nic się nie dzieje.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – powiedział, iż należy pamiętać, że 
skarga dotyczy bezczynności Burmistrza w tej sprawie. Radni zapoznali się na komisjach z 
dokumentami, które dowodzą, że skarga jest bezzasadna, gdyż Burmistrz zrobił to, co mógł w 
tej sprawie. Zadał pytanie, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos.  
 
Nikt z obecnych nie zabrał więcej głosu.  

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, ze w pierwszej kolejności Rada będzie 
głosować, nad skargą – czy jest zasadna bądź też nie, a następnie nad uzasadnieniem podjętej 
w drodze głosowania decyzji.  
Zadał pytanie, kto z radnych jest za tym, by skargę uznać za zasadną? 
  
Nikt z radnych nie uznał skargi za zasadną. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, kto z radnych jest za tym, aby uznać 
skargę za bezzasadną? 
 
Wszyscy radni uznali skargę za bezzasadną – 20 głosów ,,za”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – powiedział, że w związku z tym, iż wszystkie 
komisje uznały skargę za bezzasadną, poprosił Biuro Rady o przygotowanie projektu 
uzasadnienia, który odczytał i stanowi załącznik do uchwały. Dodał, że jeśli Rada zgodzi się        
z tym uzasadnieniem to zostanie ono przegłosowane.  
  
Rada Miejska przyjęła jednogłośnie odczytane przez Przewodniczącego uzasadnienie               
– 20 głosów ,,za”.  



 

Uchwała Nr X/74/07 w sprawie załatwienia skargi z dnia 7 sierpnia 2007 r. na 
działalność Burmistrza, dotyczącą jego bezczynności w sprawie funkcjonowania sklepu 
spożywczego w Grodźcu jako bezzasadna wraz z uzasadnieniem została przyjęta 
jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.6 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/75/07 w sprawie 
nadania nazwy ulicy we wsi Pustków. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi lub 
zapytania? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.. 

 
Uchwała Nr X/75/07 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków została przyjęta 
jednogłośnie  – 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.7 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/76/07 w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi 
lub zapytania? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.. 

 
Uchwała Nr X/76/07 w sprawie zaciągnięcia pożyczki została przyjęta jednogłośnie                
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.8 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/77/07 w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.. 

 
Uchwała Nr X/77/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie  – 20 głosów ,,za”. 
 



Pkt IV.9 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                
Nr X/78/07 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za pierwsze półrocze.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności? 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – zadał pytanie, czy sprawozdanie z 
wykonania budżetu gminy, które otrzymali teraz jest już zrobione według nowego zakresu? 
 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta – odpowiedziała, że nie. Zostało to przygotowane zgodnie z 
przepisami starej uchwały. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? 
  
Radni nie zgłosili żadnych uwag.. 

 
Uchwała Nr X/78/07 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze została przyjęta jednogłośnie                       
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.10 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/79/07 w sprawie 
powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników ludowych. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały proponując do składu 

zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników ludowych do Sądu 

Rejonowego i Sądu Okręgowego w Opolu na kadencje 2008 – 2011 następujących radnych: 

Komisja Ochrony Środowiska... – Radnego Antoniego Gryc 
Komisja Gospodarcza – Radnego Piotra Hendla 
Komisja Rewizyjna oraz Oświaty i Polityki Społecznej – Radną Grażynę Świercz.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zgłosić jakąś 
inną kandydaturę bądź zadać pytanie? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag oraz więcej kandydatur. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku – poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników ludowych.  
 
Radny Jan Grabowski – zgłosił kandydaturę Przewodniczącego Komisji Ochrony 
Środowiska..Antoniego Gryc. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie Przewodniczącemu Komisji Ochrony 
Środowiska.. czy wyraża zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącego zespołu? 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc – wyraził zgodę.  
 



Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Radę o przegłosowanie kandydatury 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc na Przewodniczącego zespołu do 
zaopiniowania kandydatów na ławników ludowych.  
 
Rada Miejska w Ozimku większością głosów przyjęła kandydatury Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc na Przewodniczącego zespołu do zaopiniowania 
kandydatów na ławników ludowych – 19 ,,za”  
 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu.  
 
Uchwała Nr X/79/07 w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na 
ławników ludowych została przyjęta większością głosów – 17 ,,za” przy                        
1 ,,wstrzymującym się”. 
 
Dwóch radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

 
Pkt IV.11 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr X/80/07 w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza. 
 

Komisja Ochrony Środowiska... jak i Komisja Gospodarcza wnioskowały o przygotowanie 

projektu uchwały przy uwzględnieniu maksymalnych stawek. 

 
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały przed 
sesją. Zadał pytanie, czy są jakieś pytania bądź uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.  

 
Uchwała Nr X/80/07 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza została przyjęta 
większością głosów  – 18 ,,za”, przy1 głosie ,,przeciw” i 1 ,,wstrzymującym się”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy. 
 

 
 P O    P R Z E R W I E  

 
 
 

Ad. V S T O P I E Ń    Z A A W A N S O W A N I A   I N W E S T Y C J I    
N A    T E R E N A C H    I   O B I E K T A C H                                   
P O P R Z E M Y S Ł O W Y C H 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Pana 
Marka Elis o odczytanie stanowiska  w w/w sprawie.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – odczytał stanowisko, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Poprosił, aby Z-ca Burmistrza dopowiedział, co obecnie 
będzie na tych terenach wykonywane. 
 



Z-ca Burmistrza Ozimka Marek Korniak – powiedział, że zostanie zrobiona dokumentacja 
odwodnienia, ponieważ co roku te tereny zostają bardzo mocno podtopione, a wynika to                  
z tego, że brak jest układu melioracyjnego. 
 
Radny Marek Głąb – zadał pytanie, za jaką kwotę zostały przejęte tereny od Huty, które 
tworzą ten Park Przemysłowy i jak to wygląda w relacji za ile te tereny zostały przekazane. 
 
Z-ca Burmistrza – powiedział, że jest to informacja której przy sobie nie posiada, ale może to 
przygotować na posiedzenie następnych komisji bądź sesji. Wymaga to wyciągnięcia z 
księgowości dokładnych cyfr.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Gospodarczej jako 
stanowisko Rady – 20 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. VI S P R A W O Z D A N I E   B U R M I S T R Z A    Z                                  
D Z I A Ł A L N O Ś C I     K W A R T A L N E J : 

 
Burmistrz Ozimka Jan Labus - przedstawił sprawozdanie z pokazu multimedialnego: 
� ANTONIÓW 

� poszerzenie drogi prowadzącej do Dylak i wykonanie chodnika; 
� remont ulicy Akacjowej – część pierwsza; 

� BIESTRZYNNIK 
� rozpoczęcie inwestycji polegającej na wykonaniu obejścia wokół świetlicy; 

� CHOBIE 
� wymiana okien w starej szkole; 
� remont OSP – nabyto budynek od GS; 

� Dylaki 
� modernizacja budynku przedszkola, świetlicy wiejskiej i siedziby Mniejszości 
Niemieckiej wraz z wymianą okien; 

� Grodziec 
� dokończenie inwestycji polegającej na ogrodzeniu szkoły  
� główna inwestycja remont Starej Kuźni; 

� Jedlice 
� wykonanie drogi powiatowej prowadzącej do Huty Szkła Jedlice – partycypacja 
inwestycji; 

� Krasiejów 
� wycinka drzew na drodze wojewódzkiej – jest to pierwszy etap przygotowania terenu 
do prac ziemnych; 

� wymiana dachu w starej szkole oraz przy dwóch budynkach przylegających do niej; 
� zakończono wykonanie chodnika; 

� Ozimek 
� rzeźbienie drzew na skwerku; 
� remont Przedszkola Publicznego Nr 4 w Ozimku 
� remont ronda; 
� wykonanie ogrodzenia w żłobku; 
� wykonanie drogi między łącznikiem poczty z apteką; 
� wykonane zostały na osiedlach zatoczki parkingowe; 
� wykonywanie prac melioracyjnych; 

 



� Schodnia 
� ocieplanie i tynkowanie OSP w Schodni 

� Nowa Schodnia 
� modernizacja Szkoły Podstawowej Nr 2  (wymiana okien, dachu); 
� wykonany został chodnik dla dzieci idących do szkoły; 

� Szczedrzyk 
� remont chodnika należącego do gminy; 
� rozbudowa szatni sportowej. 

� W Ozimku gościło dwa razy Radio Opole i jeden raz w Krasiejowie – dzieci szukały 
monety, a mieszkańcy wraz z włodarzami promowali Gminę; 

� W Mapello odbył się 13 projekt Świata Przyjaciół, gdzie tematem była muzyka. Odbyły 
się piękne koncerty – z Gminy Ozimek brało udział 5 uczestników. Po trzech dniach prób 
włoski dyrygent tworząc z wszystkich krajów międzynarodową orkiestrę oddał kilka 
przepięknych koncertów.   

� Odbyły się wybory Mis Pradziada, przy okazji promowano most w Hucie, Dinopark oraz 
spływ kajakowy.  

� Uczestniczy się ciągle w licznych  szkoleniach jak i programach w celu pozyskiwania 
środków unijnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie 
poprzez głosowanie  protokołu z ostatniej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z ostatniej Sesji Rady Miejskiej – 20 głosów ,,za”. 
 

Ad. VII S P R A W Y    R Ó Ż N E    I   O R G A N I Z A C Y J N E : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach odczytał: 

� informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych – pismo stanowi 
załącznik do protokołu; 

� skarga na poczynanie władz lokalnych, która została przekazana Burmistrzowi do 
rozpatrzenia - kopia skargi stanowi załącznik do protokołu; 

� pismo mieszkańców ulicy Danysza z Antoniowa, które stanowi również załącznik do 
protokołu; 

� list gratulacyjny od Marszałka Województwa Opolskiego, który stanowi załącznik do 
protokołu;  

�  pismo Prezydenta Miasta Opola w sprawie izb wytrzeźwień (odczytał 
Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling), które stanowi załącznik do protokołu; 

� pismo Sołtysa, Rady Sołeckiej jak i Stowarzyszenia ,,Nasz Grodziec” w sprawie 
pomocy w pozyskaniu terenu na cele rekreacyjne, które stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu; 

� zaproszenie Sołtysa wsi Grodziec na Dożynki, które stanowi załącznik do protokołu; 
Jako Sołtys wsi Szczedrzyk J. Wiesbach – zaprosił również Radę na obchody dożynkowe, 
które odbędą się 2 września br.    

Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Radny Piotr Szubert – podziękował za przydzielenie środków finansowych na zakup kosiarki. 
 
Radna Grażyna Świercz – powiedziała, że bardzo się cieszy, że Burmistrz przedstawił Radzie 
bardzo ładną prezentację multimedialną na temat remontów które dokonują się na terenie 
Gminy Ozimek. Zaznaczyła, że cieszy się, iż Szkoła Podstawowa Nr 2 w Ozimku została 



wyremontowana od piwnicy aż po dach wspominając o nie dokonaniu remontu dachu w 
Szkole Podstawowej Nr 1 w Ozimku, gdzie pracuje. Ma nadzieje, że ten remont zostanie 
kiedyś wykonany. Następnie zadała pytanie, ile kosztowały rzeźby wykonywane w skwerku 
europejskim? 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że jeśli dobrze pamięta to 600 zł. od sztuki, ale 
nie wie czy z podatkiem VAT, czy też nie. 
 
Radna G. Świercz – zadała pytanie, czy będą planowane jakieś zmiany w planie 
zagospodarowania przestrzennego Ozimka? 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że tak, ponieważ ma się na uwadze kilka 
istotnych zmian, które mogą wpłynąć przede wszystkim na rozwój przedsiębiorstw.  Analiza 
zostanie wykonana w tym roku, jednakże nie wiadomo czy zostaną rozpoczęte procedury.  
 
Prezes Klubu KS Małapanew Kazimierz Cepil – poruszył sprawy dotyczące klubu – 
dokładnie renowacji murawy. Klub sportowy nie ma gdzie trenować zawodników, zawodnicy 
odchodzą, sezon trwa już trzy tygodnie, a problem nadal nie jest rozwiązany. 
 
Trener KS Małapanew Robert Sykulski – dodał, że problem jest bardzo głęboki, podziękował 
rodzicom dzieci trenujących w klubie za przybycie na Sesję. Zaznaczył, że pod koniec 
stycznia br. został na walnym zgromadzeniu członków klubu przedstawiony projekt stadionu, 
który kosztował około 5 000,00 zł, a obecnie z tego nic nie ma. Dodał, że mówi się bardzo 
dużo, a zatargi i konflikty personalne odbywają się kosztem małych dzieci. Stwierdził, że od 
momentu przejęcia stadionu przez miasto nie dzieje się tam nic. W Zawadzkim, Strzelcach 
Opolskich gdzie nie ma piłki nożnej są piękne boiska zrobione dla młodzieży. Podkreślił, że 
jeśli jest dobra wola, to wszystko można zrobić. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – powiedział, że to nie jest tak, że Rada nie czuje sportu 
w gminie, gdyż środki przeznaczane aktualnie na sport są bardzo duże i nie można zarzucać 
Radzie, że nie leży jej na sercu sport. Zaznaczył, że tą sprawą Rada zajmowała się przez 
dłuższy okres czasu i wypracowała stanowisko w tej sprawie, które zostało przekazane 
Burmistrzowi. Podkreślił, ze Rada może tylko przeznaczyć środki finansowe, co też uczyniła, 
a ktoś musi je wykorzystać. Dodał, iż Rada Miejska wskazał, gdzie leży wina, a następnie 
zwrócił się do Burmistrza, że jakby na to nie patrzeć, to ,,piłka leży po jego stronie”. Jeszcze 
raz podkreślił, że Rada Miejska w Ozimku w tej materii zrobiła wszystko, to co do niej 
należy.  
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus – zwrócił się do trenera Sykulskiego i powiedział, że jak oddano 
klub gminie, to był on w tragicznym stanie.  Trzy lata temu po 25 latach były wymieniane 
ławki na stadionie, także te stwierdzenie nie ma racji bytu. Zaznaczył, że sam obiekt jest 
bardzo duży i wymaga dużych nakładów finansowych. Podkreślił, że Zarządcą boiska w 
postaci Ośrodka Kultury i Sportu jest dyr. Stanisław Rewieński. Przyznał że ta sprawa trwa 
już za długo i dokona w najbliższym czasie rozliczenia. Nie chce uprawiać wrogiej 
propagandy , przyjrzy się sprawie i na następnej sesji udzieli informacji.    
 
Prezes Klubu KS Małapanew Kazimierz Cepil – powiedział, że nie zgłasza pretensji na 
finanse, tylko nie mają żadnego wpływu na dyr. Rewieńskiego i na Kierownika Purwina, aby 
w jakiś sposób realizować remont stadionu.    
 



Zarząd Osiedla Nr 1 w Ozimku Ireneusz Terlecki – zadał pytanie Burmistrzowi, czy może 
pomóc w poprawie estetyki ulicy Kolejowej tzn. wycięcie drzew jak i remont chodnika, oraz 
czy nie można poprosić Polskie Koleje Państwowe o poprawę budynku PKP, który jest 
wizytówką Ozimka. Zwrócił się również z prośbą o poprawę estetyki garaży przy ulicy 22-go 
Lipca oraz zadał pytanie, czy są znane wyniki dokonywanego pomiaru natężenia hałasu 
wzdłuż ulicy 22 –go Lipca – Częstochowska.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że ul. Kolejowa jest drogą powiatową, korzysta 
się z oświetlenia Huty, dziury zostały zaklejone przez gminę, topole zostają przycinane oraz 
czystość jest utrzymywana. Jeżeli chodzi o sprawę dworca, to zaprosił do zobaczenia 
korespondencji jaką gmina prowadzi z pięcioma instytucjami zwanymi Polskie Koleje 
Państwowe. Zaznaczył, że jeden radny jest pracownikiem PKP i może on pomoże w tej 
sprawie. Jeśli chodzi o sprawy garaży, to jest to wspólnota i gmina nie może nic tam robić, bo 
wygląda to tak samo jak z blokami. Można jedynie apelować do właścicieli tych garaży. W 
odniesieniu do ostatniego punktu nie zostały nam przesłane żadne informacje w sprawie tego 
pomiaru.  
 
Radny Mariusz Łazarski – dopowiedział, że jako pracownik PKP osobiście dziesiątki razy 
występował w tej sprawie, ale jest 27 spółek na kolei i odbija się piłeczkę jeden do drugiego.  
Przy okazji zadał pytanie, czy został wyłoniony wykonawca z przetargu na remont chodników 
w Ozimku – ul. Dzierżona , 22-go Lipca, a jeśli tak, to kiedy będą wykonywane prace? 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że tych chodników nazbierało się więcej i 
zostanie ogłoszony jeden duży przetarg i obecnie trwa kosztorysowanie tego zakresu.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 Horst Dietrich – podziękował Burmistrzowi jak i 
Radzie za przyznanie środków na remont szkoły. Zaprosił również na dożynki, które odbędą 
się 9 września.  Poprosił jeszcze o to, aby nie zapomnieć o ulicy Robotniczej, która jest w 
opłakanym stanie. Podziękował również Radnemu Joachimowi Juros za wykonanie  w 
kościele obudowy otworu wentylacyjnego.  
 
Trener LZS Szczedrzyk Werner Rudolf – w imieniu LZS Szczedrzyk podziękował 
Burmistrzowi jak i Radzie za przyznanie kwoty 60 000,00 zł. na budowę szatni na boisku.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos? 
 
Nikt z obecnych nie chciał więcej zabrać głosu. 

 
Sesja trwała od godziny 1615 do 1915  
 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ 


